
P R O T O K Ó Ł      Nr  XXXI/08

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu   31 stycznia  2008 roku

O B E C N I :

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  20

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - nieobecny
4. Krzysztof Francikowski - obecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - obecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - obecny
16. Marek Rajca - obecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - obecna
21. Danuta Walczak - obecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski,  Z-ca Burmistrza Miasta – Anna Ślagórska, Sekretarz 
Miasta – Dorota Bąk, Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek, Kierownicy Wydziałów UM, dyrektorzy 
jednostek i  zakładów budżetowych,  mieszkańcy,  przedstawiciele  biur  poselskich:  posła  Grzegorza 
Dolniaka i Waldemara Andzela.
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Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Otwieram  XXXI  sesję  Rady  Miejskiej,  zwołaną  na  postawie  art.  20  ust.  1  Ustawy  o 
samorządzie gminnym. Witam wszystkich gości i stwierdzam, że zgodnie z listą obecności na 
sali jest  wystarczająca ilość radnych do podejmowania uchwał.

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy są jakieś zmiany do porządku obrad?

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Zgłosiła następujące zmiany:
1. autopoprawka  do  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  zasad  korzystania  z  obiektów 

użyteczności  publicznej  administrowanych  przez  jednostki  organizacyjne  Gminy  Czeladź  i  
określenia sposobu ustalania cen i opłat za korzystanie z urządzeń użyteczności publicznej  
oraz terenów będących w administrowaniu jednostek organizacyjnych Gminy Czeladź.

2. autopoprawka do projektu uchwały w sprawie  podwyższenia kapitału zakładowego Zakładu 
Inżynierii Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi.

3. autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok.
4. wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Przedszkola  

Publicznego Nr 12 w Czeladzi.
5. W punkcie 8 – Program „Mieszkanie” pozostawienie punktów a/ wprowadzenie, b/ wnioski i  

uwagi.

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Komisja  również  wnioskowała  o  pozostawienie  w  punkcie  8  jedynie  wprowadzenia  i 
wnoszenie  uwag  oraz  o  skreślenie  punktu  7.  i  zamianę  punktu  5  i  6  tj.  Zapytania 
mieszkańców.  Udzielenie  odpowiedzi  i  Interpelacje  i  zapytania  radnych.  Udzielenie 
odpowiedzi.

Andrzej Świątek                             -              radny  

- Zaproponował skreślenie z porządku obrad całego punktu 8 – Program „Mieszkanie”.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Odniósł się do wypowiedzi radnego Andrzeja Świątka.

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Przychylił się do wypowiedzi Burmistrza Miasta.
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Grażyna Strączek                          -               radna  

- Zaproponowała wprowadzenie do porządku obrad projektu  uchwały w sprawie: powołania i  
ustalenia  składów  osobowych  stałych  Komisji  Rady  Miejskiej  w  Czeladzi,  w  związku  z  
akcesem przystąpienia do Komisji Rewizyjnej radnego Czesława Badury.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przedstawił  proponowane zmiany do porządku obrad:
1. zamianę punktu 5 na punkt 6.
2. wprowadzenie projektów uchwał w sprawie: 
a/   zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 12 w Czeladzi.
b/  powołania i ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi.
c/  powołania i ustalenia składów osobowych doraźnych  Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi.
3. skreślenie punktu 7.
4. skreślenie z punktu 8 podpunktów b/, c/ i d/.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem najdalej idącym o skreślenie punktu  8 z porządku 
obrad dzisiejszej sesji?

GŁOSOWANIE 

  6  głosów za
 12  głosów  przeciw
  2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że zmiana porządku obrad nie została dokonana.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy do pozostałych zmian Rada wnosi jakieś zastrzeżenia?

Nie wniesiono zastrzeżeń.

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła porządek obrad dzisiejszej sesji.

Rada przyjęła następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z obrad sesji w dniach:

a/ 13 grudnia  2007 r.
b/ 27 grudnia 2007 r.

4. Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.
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5. Interpelacje i zapytania radnych. Udzielenie odpowiedzi.
6. Zapytania mieszkańców. Udzielenie odpowiedzi.
7. Program „Mieszkanie”  

a/ Wprowadzenie
       8.   Podjęcie uchwał w sprawie:

1. przyjęcia ramowych planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi na 2008 rok.
2. rozpatrzenia  skargi  Pana Krzysztofa  Ungiera  z  dnia  17  lipca  2007r.   na  działalność 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Czeladzi.
3. zmian w budżecie miasta na 2008 rok.
4. przystąpienia  do  sporządzenia  zmian  Studium  uwarunkowań  i  kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Czeladź.
5. przystąpienia  do  sporządzenia  miejskiego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 

miasta Czeladź - „Rojce”.
6. przystąpienia  do  sporządzenia  miejskiego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 

miasta Czeladź - „ Nowa Kolonia Saturn”.
7. przystąpienia  do  sporządzenia  miejskiego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 

miasta Czeladź - „ Madera”.
8. przystąpienia  do  sporządzenia  miejskiego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 

miasta Czeladź - „ Nowe Piaski”.
9. zaopiniowania projektu planu Aglomeracji Sosnowiec.
10. przyjęcia  do  komunikacyjnego  Związku  Komunalnego  GOP  w  Katowicach  Gminy 

Pyskowice i Piekary Śląskie oraz przyjęcia zmiany Statutu Związku.
11. przyjęcia  zasad  udostępniania  obiektów  i  urządzeń  użyteczności  publicznej  oraz 

terenów będących w administrowaniu jednostek organizacyjnych Gminy Czeladź.
12. sprzedaży przez Gminę Czeladź część działki 94/21 k. m. 19 o pow. 35 m2  położonej  w 

pobliżu ul. Staszica w Czeladzi.
13. sprzedaży przez Gminę Czeladź działek 139/3, 140/3, 142/5, 142/12 k. m. 12 o łącznej 

powierzchni 1063 m2 położonych przy ul. Kombatantów w Czeladzi.
14. przedłużenia umowy dzierżawy dot. działek nr : 11, 12, 13, 14 k. m. 60 i dz. nr 6, 7, 8, 9 

k.m. 61 o pow. Łącznej 6461 m2 przy trasie szybkiego ruchu DK- 86 w Czeladzi.
15. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 248 k. m. 30 o pow. 14 m2 przy ul. 

Katowickiej w Czeladzi.
16. przedłużenia umowy dzierżawy dot. działek nr 273/3 i nr 273/4 k. m. 13 o pow. 296 m2 

przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.
17. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 147/12 k. m. 13 o pow. 324 m2 przy 

ul. Kombatantów w Czeladzi.
18.  przedłużenia umowy dzierżawy dot. działek nr 192/5 i nr 192/9 k. m. 13 o pow. 375 m2 

przy ul. Kombatantów w Czeladzi.
19. przedłużenia umowy dzierżawy dot.  działki  nr 125/2 k. m. 55 o pow. 237 m2  przy ul. 

Norwida w Czeladzi.
20. przedłużenia  umowy dzierżawy dot.  działki  nr  115  k.  m.  56  o  pow.  450  m2  przy  ul. 

Dalekiej w Czeladzi.
21. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 o  pow. 150m2 przy ul. 

Ogrodowej w Czeladzi.
22. przedłużenia umowy dzierżawy dot.  działki  nr 272/4 k. m. 13 o pow. 225 m2  przy ul. 

Ogrodowej w Czeladzi.
23. przedłużenia umowy dzierżawy dot. gruntów rolnych położonych w Czeladzi na tzw. 

„Zarzeczu”, k. m. 33 o pow. łącznej 12,5238 ha.
24. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 278m2  przy ul. 

Ogrodowej w Czeladzi.
25. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 26 k. m. 31 o pow. 30 m2  przy ul. 

Legionów w Czeladzi.
26. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 1/1 k. m. 11 o pow. 10 m2  przy ul. 

Będzińskiej w Czeladzi.
27. oddania  w użytkowanie  wieczyste   działki  gruntu  nr  64/43  k.  m.  12  o  pow.  394  m2 

położonej przy ul. Waryńskiego w Czeladzi.
28. rozwiązania prawa użytkowania wieczystego niezabudowanej działki gruntu nr 265/17 k. 

m. 32 o pow. 28904 m2 położonej na os. Piłsudskiego w Czeladzi.
29. podwyższenia  kapitału  zakładowego  Zakładu  Inżynierii  Komunalnej  Spółka  z 

ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi.
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30. zmiany uchwały Nr XXXVIII/532/2004 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 13 października 
2004r.  w  sprawie:  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  pierwszej 
kategorii zaszeregowania oraz wartości punktu do tabel wynagrodzeń dla pracowników 
zatrudnionych w Zakładzie Budynków Komunalnych w Czeladzi.

31. uzgodnienia  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  i  wartości  punktu  do  tabeli 
wynagrodzeń dla pracowników gminnych jednostek organizacyjnych.

32. zasad  korzystania  ze  stołówek  szkolnych  oraz  wysokości  opłat  za  posiłki 
przygotowywane w tych stołówkach. 

33. uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych na rok 2008.

34. udzielenia dotacji  celowej na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień 
między jednostkami samorządu terytorialnego.

35. udzielenia dotacji  celowej na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień 
między jednostkami samorządu terytorialnego.

36. udzielenia dotacji  celowej na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień 
między jednostkami samorządu terytorialnego.

37. udzielenia dotacji  celowej na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień 
między jednostkami samorządu terytorialnego.

38. zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 12 w Czeladzi.
39. powołania i ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi.
40. powołania  i  ustalenia  składów  osobowych  doraźnych  Komisji  Rady  Miejskiej  w 

Czeladzi.
        9.  Sprawy bieżące.
      10.  Zamknięcie obrad sesji.

Rada Miejska  uczciła  chwilą  ciszy śmierć Honorowego Obywatela  Miasta  Czeladź –  
Janusza Domagalika.

Cd. dyskusji nt. porządku obrad.
1. Teresa Kosmala
2. Sławomir Święch
3. Andrzej Świątek
4. Anna Ślagórska

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przypomniał  proponowane zmiany do porządku obrad:
1. zamianę punktu 5 na punkt 6.
2. wprowadzenie projektów uchwał w sprawie: 

            a/   zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 12 w Czeladzi.
            b/  powołania i ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi.
            c/  powołania i ustalenia składów osobowych doraźnych  Komisji Rady Miejskiej w   
                Czeladzi.

3. skreślenie punktu 7.
4. skreślenie z punktu 8 podpunktów b/, c/ i d/.

- Czy Państwo radni są za przyjęciem całościowo tych proponowanych zmian?

GŁOSOWANIE

 20  głosów za
  0  głosów przeciw
  0  głosów wstrzymujących się
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Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

   
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do przyjęcia protokołu z obrad sesji w dniu 13 grudnia  2007 r.
- Czy są uwagi do tego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

   
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 13 grudnia 2007 r.? 

GŁOSOWANIE

 14  głosów za
  3  głosy  przeciw
  3  głosy  wstrzymujące  się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przyjęcie protokołu z obrad sesji w dniu 27 grudnia 2007 r. 
- Czy są uwagi do tego protokołu?

Radny  Andrzej  Świątek  złożył  protest  dot.  formy  sporządzania  protokołów.  
Zaproponował, aby  Komisja Statutowo – Regulaminowa i Etyki Radnych wypowiedziała się na 
temat, czy sposób protokołowania obrad jest  zgodny ze Statutem Gminy Czeladź.

Krzysztof  Francikowski             -               Przewodniczący   Komisji  Statutowo  –  Regulaminowej  i   
Etyki Radnych

- Zaproponował,  aby  radny  Andrzej  Świątek  wniósł  na  piśmie  uwagi  do  Przewodniczącego  
Komisji  Statutowo – Regulaminowej  i  Etyki  Radnych oraz zagwarantował,  że  w lutym br.  
odbędzie się posiedzenie Komisji na ten temat. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 27 grudnia 2007 r.? 

GŁOSOWANIE

 14  głosów za
  3  głosy  przeciw
  3  głosy  wstrzymujące  się
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Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Informacja z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym. 

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Przedstawia informację międzysesyjną. 

Pytania do informacji zadali:

1. Ireneusz Gawroński - radny
2. Władysław Oczkowicz - radny
3. Zofia Bazańska - radna
4. Teresa Kosmala - radna
5. Krzysztof Francikowski - radny
6. Andrzej Świątek - radny
7. Janusz Gatkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej
8. Danuta Walczak - radna
9. Andrzej Mentel - radny
10. Dominik Penar - radny
11. Grażyna Strączek - radna

Odpowiedzi udzielili:

1. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
2. Robert Szczupider - Dyrektor ZB  ZIK
3. Zofia Gajdzik           -           Kierownik  Wydziału  Rozwoju  Miasta  i  Inżynierii  

Miejskiej
4. Teresa Banaś - Dyrektor MOPS
5. Anna Slagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
6. Joanna Kałużna - audytor wewnętrzny

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do interpelacji  i zapytań radnych.

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- Dziury w jezdni na ul. Krakowskiej, przy budynku Nr 1.
- Dziury w osi  jezdni na ul. 3 Kwietnia 13-15.
- Ul. 3 Kwietnia – zdewastowany śmietnik.
- Ul. Mickiewicza, naprzeciw budynku Nr 1 – na chodniku gruz i kawałki asfaltu.
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- Wjazd na teren osiedla Józefów – wjazd bardzo wąski. Obok znajduje się stare nie aktywne 
szambo, przykryte połamanymi płytami. Jest to niebezpieczne. Uważam, ze powinniśmy to 
zasypać, zaasfaltować oraz poszerzyć wjazd i wyjazd.

- Teren przed „Biedronką” na Piaskach – zabagniony, zabłocony, śliski. Właściciel nic w tym 
zakresie nie robi. 

- Ul. Poniatowskiego w kierunku „Transbudu”. Ulica systematycznie zalewana. Brak chodnika.
- Ul. Poniatowskiego do „Transbudu” – zostały zgrabione liście, ale nie posprzątane.

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Czy rzeczywiście są codzienne patrole wokół szkół podstawowych i gimnazjów, szczególnie 
przejść dla pieszych? Czy straż miejska uważa, że wokół tych obiektów jest bezpiecznie, czy 
nie ma żadnych zagrożeń?

Hanna Szołowska                         -               radna  

- Kto utrzymuje wały i koryto Brynicy? Uszkodzone koryto.
- Bałagan w parku przy CKS-ie w kierunku UM. Liście leżą od jesieni.

Danuta Walczak                            -               radna  

- Targowisko  przy  ul.  Dehnelów.  Do  kogo  należy  teren  między  ulicą  a  budkami?  Jest  tam 
bardzo dużo śmieci. Kto tam powinien sprzątać? Dlaczego nie zwracamy na to uwagi?

- Schody do Urzędu miasta nie zamiecione, rozlatują się.

Janusz Gątkiewicz                        -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

- Ul. Słowiańska przy wyjeździe do ul. Mysłowickiej – odpada asfalt.
- Ul. Rzemieślnicza – dziura w jezdni. 

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Dziury  w  ul.  Zamiejskiej,  Promyka,  Kopernika,  Stalowej,  Matejki,  Harcerskiej.  Czy  będą 
oszczędności środków na zimowym utrzymaniu dróg? Jeżeli tak, proponuję przesunąć je na 
remonty bieżące.

- Ul. Wiejska, naprzeciw nieoświetlonego przystanku migająca lampa.
- Został  wyburzony  domek  fiński  w  dobrym  stanie  przy  ul.  Stawowej.  Na  jakiej  podstawie 

prawnej  ten domek został  rozebrany,  bo inne są sprzedawane.  W najbliższym czasie  nie 
będzie tam żadnej inwestycji.  Dlaczego domki te /zostały już wyburzone 3 szt./ nie zostały 
przeznaczone na okres chociażby czasowy  na mieszkania socjalne?

- Kiedy będzie zlikwidowany Zakład Budżetowy ZIK? Jakie zadania w trakcie likwidacji ZB ZIK 
otrzyma jeszcze do wykonania?

Zofia Bazańska                             -               radna  

- Park Jordana zanieczyszczony pustymi butelkami.
- Proszę Straż Miejską o zainteresowanie się problemem dokarmiania ptaków na ul.  Miasta 

Auby. 
- Mieszkańcy Osiedla Piłsudskiego i Dehnelów proszą o ochronę po dyskotece w „Tawernie”. 

Zostały zniszczone ławki na całej ulicy po ostatniej dyskotece.
- Czy istnieje możliwość nazwania jednej z nowych ulic imieniem Janusza Domagalika?
- W dalszym ciągu brak wiaty na przystanku na rynku.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje 2 interpelacje pisemne radnej Zofii Bazańskiej w sprawie:
1. likwidacji pomnika poległych żołnierzy radzieckich na cmentarzu parafialnym.
2. realizacji skarg, które wpłynęły do Burmistrza Miasta i Przewodniczącego Rady Miejskiej.
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Czesław Badura                            -               radny  

- Czy będzie zamontowana wiata przy komisariacie policji?
- Czy miejsce na postój taksówek jest docelowe? Dochodzi tam często do konfliktów z osobami 

parkującymi samochody. Poza tym brak jest tam oświetlenia.
- Prośba o zamontowanie pulsującego światła przy przejściach dla pieszych obok szkół.
- Dziura przy wjeździe z ronda na ul. Grodziecką.
- Dziura w jedni na ul. Ogrodowej przy wymiennikowi.
- Dziury przy „Biedronce” na ul. Szpitalnej.
- Kiedy będzie robiona nawierzchnia ul. Spółdzielczej i Czystej?

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Bardzo dobrze została zrobiona przycinka na przejściu między ul. Kilińskiego i Bytomską. Ale 
teren nie został posprzątany. Zostały liście.

- Kino  „Uciecha”.  Proponuję  zwrócić  się  o  roszczenie  z  tytuły  niewykonania  postanowień 
umowy, jak była podpisana między kupującym a sprzedającym.

- Miasto zakupiło nieruchomość przy ul. Rynek 22. Czy zostały zachowane procedury? Kto był 
osobą, która przedstawiła cenę? Jaki rzeczoznawca dokonał wyceny?

Marian Kita                                     -               radny  

- Jaki jest dalszy tok przejęcia Zespołu Szkół Nr 1 i Nr 2 przez nasze miasto? 
- Kiedy Rada i Burmistrz zajmą się przejęciem szpitala w Czeladzi na stan i pod opiekę miasta, 

który zawsze był szpitalem  miejskim? 
- Poinformował Radę o wyróżnieniu   uczennicy SP 3 Alicji Andrejczuk na XIV Festiwalu Kolęd i  

Pastorałek w Będzinie.
- W imieniu Czeladzkiego Klubu Pielgrzyma zaprosił na pielgrzymkę do Lourdes. 

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proponuję przejść teraz do zapytań mieszkańców. Proszę o przygotowanie się do udzielenia 
odpowiedzi  na  interpelacje  i  zapytania  radnych  wspólnie  z  odpowiedziami  na  zapytania 
mieszkańców.

 - Czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos?

Głos zabrali:

1. Włodzimierz Górski - mieszkaniec
2. Józef Konwerski - mieszkaniec
3. Jan Kita - mieszkaniec
4. Mirosława Budna - mieszkanka -

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Ireneusz Gawroński - radny
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3. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej
4. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej
5. Czesław Badura - radny 
6. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
7. Andrzej Świątek - radny

Przewodniczący Rady ogłosił 10  minut przerwy.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.

Cd. dyskusji:

1. Danuta Walczak - radna

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przekazaniem sprawy Pani Mirosławy Budnej do odpowiednich 
służb miejskich do rozpatrzenia.

GŁOSOWANIE /nie głosowało 8 radnych/ 

   10  głosów  za
     2  głosy przeciw
     0  głosów  wstrzymujących się

Wniosek został przez Radę przyjęty.

Cd. dyskusji:

1.   Andrzej Świątek - radny
2.    Władysław Oczkowicz - radny
3.    Agnieszka Nowak -      Z-ca Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
4.    Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  przekazaniem sprawy  Pani  Mirosławy  Budnej  do  Komisji 
Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa celem wyciągnięcia wniosków?

GŁOSOWANIE /nie głosowało 2 radnych/ 
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    3  głosy  za
  10  głosów przeciw
    5  głosów  wstrzymujących się

Wniosek nie  został przez Radę przyjęty.

Głos zabrał Krzysztof Ungier – mieszkaniec.

Cd. dyskusji w sprawie Pani Mirosławy Budnej:

1. Teresa Kosmala - radna

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przewodzimy do odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor ZB ZIK  

- Ul. Krakowska, 3 Kwietnia – przyjmuję do wiadomości, ale są to zasoby spółdzielni.
- Ul. Mickiewicza. Gruz I asfalt do uprzątnięcia. Zajmiemy się tym.
- Józefów – wąski wjazd, asfalt. Zobaczymy co da się zrobić. Nie wiem, czy na chwilę obecną 

propozycja zasypania osadników jest realna. Trzeba to wyjaśnić. Droga, dziury – to jest teren 
prywatny, interweniowaliśmy już wielokrotnie.

- Ul. Poniatowskiego – zalewanie. Jest to teren bez kanalizacji deszczowej. Jedyne co można 
zrobić, to próbować czyścić wpust uliczny, bo on jest o określonej pojemności.

- Liście, śmieci – każdego roku odsłaniają się pewne mankamenty. To, że te liście nie zostały 
uprzątnięte wynika z tego, że brakło środków. Zrobimy to z bieżących środków.

Dyskusja nt. osadników na Józefowie.

1.    Ireneusz Gawroński - radny
2.     Robert Szczupider    - Dyrektor ZB  ZIK
3.     Włodzimierz Górski - mieszkaniec

Robert Szczupider                        -               Dyrektor ZB ZIK  

- Chodnik, śmieci na Dehnelów. Teren, o którym mówimy jest własnością prywatną. Tu 
jedynie Straż Miejska może podjąć jakąś interwencję.

Ad vocem głos zabrała radna Danuta Walczak.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor ZB ZIK  

- Ul. Słowiańska, Rzemieślnicza, Wiejska, Kopernika  itd. – dziury. Wpisuję do kalendarza na 
najbliższy  czas.  Będziemy robić  to  sukcesywnie,  jeżeli  warunki  temperaturowe nam na to 
pozwolą. 

- Zimowe i letnie utrzymanie dróg jest w budżecie razem. Jest to jedna pozycja. Nie ma więc 
konieczności przesuwania środków.

- Ul. Wiejska – mrugająca lampa. Zgłosimy i zostanie to poprawione.
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- Park Jordan – butelki. Przyjmuję do wiadomości. Będziemy sprzątać.
- Wiata na Rynku. Ogłosiliśmy przetarg na 2 wiaty.  Został on rozstrzygnięty. Koło 15 lutego 

będziemy montować je koło Policji i na ul. Wojkowickiej w kierunku Wojkowic przy szpitalu.

Małgorzata Jastrząb       -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Wiata przy ul. Grodzieckiej powinna stanąć do dnia 18 lutego. 

Robert Szczupider                        -               Dyrektor ZB ZIK  

- Światła pulsujące przy szkołach. Możemy tylko stwierdzić, że są potrzebne, ale na to trzeba 
środków.

- Dziury przy „Biedronce” na ul. Szpitalnej. Plac nie jest naszą własnością. To co należało do 
miasta zostało już zrobione.

- Ul. Spółdzielcza, Czysta – nawierzchnia, chodnik. Ul. Czysta – nawierzchnia, przyjmuję do 
wiadomości, na ul. Spółdzielczą, póki co, nie ma środków.

- Park Kościuszki, ul. Kilińskiego – liście – posprzątamy.
- Pan Górski mówił, że my to powinniśmy robić. Oczywiście, że tak, ale jest nas określona ilość.

Krzysztof  Malczewski                -               Dyrektor ZBK  

- Wyburzenie domku fińskiego. Mamy na to decyzję starosty. Sektor tych domków jest 
przeznaczony  do  wyburzenia.  Remont  takiego  domku,  aby   można  było  w  normalnych 
warunkach tam mieszkać kosztowałby ok. 50.000 zł.

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Przedszkole Nr 12. Ze zdziwieniem usłyszałam, że brakuje miejsc w przedszkolach na terenie 
tego osiedla dla dzieci. Dwa tygodnie temu robiłam rozpoznanie w placówkach i miejsc nie 
brakuje. Nawet przyjmowane są do placówek dzieci spoza terenu naszego miasta.

- Zespół Szkół nr 1 i Nr 2. Powiat  chce połączyć te dwie placówki. Wyraziliśmy sprzeciw na 
zamiar połączenia tych placówek.

- Odczytuje projekt listu otwartego w sprawie połączenie szkolnictwa ponadgimnazjanego na 
terenie Czeladzi, skierowany do radnych Powiatu Będzińskiego.

Dyskusja nt. połączenia Zespołu Szkół Nr 1 i Nr 2

W dyskusji udział wzięli:

1.   Dominik Penar - radny
2.   Anna Slagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
3.   Teresa Kosmala - radna
4.   Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
5.  Władysław Oczkowicz - radny
6.   Hanna Szotowska - radna
7.   Zofia Bazańska - radna
8.   Danuta Walczak - radna
9.   Marian Kita - radny

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Ostatnią  koncepcją,  jaka  została  zaprezentowana  jest  podzielenie  szpitala  na  2  części, 
prywatyzacja  części  będzińskiej  i  przekazanie  miastu  części  czeladzkiej.  Jest  to  wersja 
robocza. Nie ma żadnych materiałów na ten temat.

- Likwidacja ZIK-u.  Jest to kompetencja Rady i likwidacja nastąpi, kiedy Rada podejmie taką 
uchwałę. Do 1 maja przedłożę taki projekt uchwały.
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- Kino  „Uciecha”.  Tłumaczyłem  już  wielokrotnie,  że  nie  ma  możliwości  wystąpienia  o 
zadośćuczynienie za to, że obiekt nie jest w jakiś sposób zagospodarowany. To był warunek 
określony  w  przetargu,  ale  jest  to  warunek  zupełnie  bezpodstawny.  Na  Pana  wniosek 
wniosłem to do prokuratury i prokuratura tę sprawę zbadała. 

Ad vocem głos zabrał radny Andrzej Świątek.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Proszę, żeby zostało zapisane, że pan radny zarzuca mi niegospodarność. 
- Zakup  nieruchomości  Rynek  22.  odbyło  się  to  na  mocy  Ustawy  o  gospodarce 
nieruchomościami. 

- Likwidacja  pomników.  Rzeczywiście  takie  wnioski   wpływają  do  Urzędu  Miasta.  Ja 
wypowiadałem się już wielokrotnie, że  nie zamierzam likwidować żadnego pomnika. Jeżeli 
ktokolwiek z radnych będzie chciał burzyć jakiś pomnik to złoży stosowny projekt uchwały i 
Rada będzie na pewno na ten temat dyskutować.

- Koryto Krynicy i koszenie wałów to kompetencja Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej z 
siedzibą w Gliwicach. Kiedyś nawet chcieliśmy wyręczyć tę instytucję i spotkaliśmy się wtedy z 
protestem z ich strony.

- Bezpieczeństwo SP 7. Zwrócę uwagę Straży Miejskiej, aby zainteresowała się tematem. 
- Dotyczy to również porządku w mieście. Straż przypomni wszystkim, że są zobowiązani do 

utrzymania porządku.
- Nazewnictwo ulic to jest kompetencja Rady Miejskiej.

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Precyzuje interpelację na temat bezpieczeństwa dzieci w Gimnazjum Nr 3 i Przedszkola Nr 9  
– brak widoczności /zarośnięty żywopłot/ przy wyjściu ze szkoły – bezpośrednio na jezdnię. 

Dyskusja nt. pobytu delegacji miast partnerskich:

1.   Dominik Penar - radny
2.  Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
3.  Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta 
4.  Ireneusz Gawroński - radny
5.  Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do punktu 7. Program „Mieszkanie”.

a/ Wprowadzenie

Agnieszka Nowak                         -               Z-ca Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Dokonuje wprowadzenia do programu.
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Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do podejmowania uchwał.
- Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  ramowych  planów  pracy  Komisji  Rady  Miejskiej  w 

Czeladzi na 2008 rok.
- Czy akceptują Państwo przedstawione propozycje planów pracy Komisji?

Nie wniesiono uwag.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia ramowych 
planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi na 2008 rok?

GŁOSOWANIE /bez: T. Kosmali/

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXXI/373/2008  w  sprawie  przyjęcia 
ramowych planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi na 2008 rok  została przez Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Krzysztofa Ungiera z dnia 17 lipca 2007 
r.   na  działalność  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Czeladzi.  Projekt  uchwały 
zakłada odrzucenie skargi.

Marek Rajca             -             Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa  

- Przedstawia opinię Komisji.

Ireneusz Żarłok                             -               radca prawny  

- Zaproponował zmianę zapisu § 1 projektu uchwały „odrzucić skargę” na „uznać skargę za  
bezzasadną”.
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Teresa Banaś                                  -               Dyrektor MOPS  

- Odnosi się do skargi.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
Pana Krzysztofa Ungiera z dnia 17 lipca 2007r.  na działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Czeladzi z zapisem w § 1 „Uznać skargę za bezzasadną”?

- Odczytuje projekt uchwały.

GŁOSOWANIE /bez: T. Kosmali/

  15  głosów za
   0  głosów przeciw
   4  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/374/2008 w sprawie rozpatrzenia 
skargi  Pana Krzysztofa  Ungiera  z  dnia  17 lipca 2007r.   na działalność Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Czeladź  na  2008  rok  wraz  z 
autopoprawką.

Urszula Polak Wałek                     -               Skarbnik  Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

W dyskusji uczestniczyli następujący radni:

1. Ireneusz Gawroński - radny
2. Andrzej Mentel - radny
3. Władysław Oczkowicz - radny
4. Teresa Kosmala - radna
5. Andrzej Świątek - radny
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Odpowiedzi udzieliły:

1. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
2. Zofia Gajdzik - Kierownik Wydziału Rozwoju i Inżynierii Miejskiej 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przystępujemy  do  głosowania  imiennego  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie 
miasta na 2008 rok.

Przewodniczący Rady wyczytuje nazwiska poszczególnych radnych, którzy stwierdzają 
czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”.

GŁOSOWANIE  

  17  głosów za
   3  głosy przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  Uchwała  Nr XXXI/375/2008  w sprawie  zmian w 
budżecie miasta na 2008  rok  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmian  Studium uwarunkowań  i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czeladź.

Zofia Gajdzik                                     -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Omawia projekt uchwały.

W dyskusji uczestniczyli następujący radni:

1. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej
2. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej
3. Władysław Oczkowicz - radny
4. Teresa Kosmala - radna
5. Marcin Musiał - radny  –  propozycja  zmiany  w  podstawie  prawnej  

projektów dot. zmiany studium i miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego  art.  
18 ust. 2 pkt 15 Ustawy o samorządzie gminnym na art. 18 ust. 2 pkt. 5. propozycja przyjęta  
jako autopoprawka do projektu uchwały.

6. Grażyna Strączek - radna

Odpowiedzi udzielił:

1. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
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2. Zofia Gajdzik           -           Kierownik  Wydziału  Rozwoju  Miasta  i  Inżynierii  
Miejskiej 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmian Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czeladź?

GŁOSOWANIE /bez: J. Moćko/ 

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/376/2008 w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia zmian Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy Czeladź została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejskiego  planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź - „Rojce”.

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Omawia projekt uchwały.

 Sławomir Święch                          -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejskiego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź - „Rojce”?

GŁOSOWANIE /bez: J. Moćko/

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXXI/377/2008  w  sprawie 
przystąpienia  do  sporządzenia  miejskiego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  
Czeladź - „Rojce” została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejskiego  planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź - „ Nowa Kolonia Saturn”.

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału Rozwoju i Inżynierii Miejskiej  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejskiego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Czeladź  -  „  Nowa  Kolonia 
Saturn”?

GŁOSOWANIE /bez: J. Moćko/

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/378/2008 w sprawie  przystąpienia 
do sporządzenia miejskiego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź - „ Nowa 
Kolonia Saturn” została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejskiego  planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź - „ Madera”.

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału Rozwoju i Inżynierii Miejskiej  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejskiego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź - „ Madera”?

GŁOSOWANIE /bez: J. Moćko/ 

  19  głosów za
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   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/379/2008 w sprawie przystąpienia 
do  sporządzenia  miejskiego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Czeladź  -  
„ Madera” została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejskiego  planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź - „ Nowe Piaski”.

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Omawia projekt  uchwały.

 Sławomir Święch                          -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejskiego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź - „ Nowe Piaski”?

GŁOSOWANIE /bez: J. Moćko/ 

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/380/2008 w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejskiego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź - „ Nowe 
Piaski” została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu planu Aglomeracji Sosnowiec.

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  
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- Omawia projekt  uchwały.
W dyskusji uczestniczyli następujący radni:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Marcin Musiał - radny   –  propozycja  zmiany  w  podstawie  prawnej  

projektu  art. 18 ust. 2 pkt 8  Ustawy o samorządzie gminnym na art. 18 ust. 2 pkt. 12. 

Radca prawny – Ireneusz Żarłok stwierdził,  że  najbardziej  prawidłowy jest  zapis  w podstawie  
prawnej - 
art. 18 ust. 2 pkt 12 Ustawy o samorządzie gminnym.

Odpowiedzi udzielił:

Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minut przerwy.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iż  radca  prawny  –  Ireneusz  Żarłok  stwierdził,  że  
najbardziej prawidłowy jest zapis w podstawie prawnej - art. 18 ust. 2 pkt 12 Ustawy o samorządzie  
gminnym.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem chwały w sprawie  zaopiniowania projektu planu 
Aglomeracji Sosnowiec?

GŁOSOWANIE

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos  wstrzymujący się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXXI/381/2008  w  sprawie 
zaopiniowania projektu planu Aglomeracji Sosnowiec została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  do  komunikacyjnego  Związku  Komunalnego  GOP w 
Katowicach Gminy Pyskowice i Piekary Śląskie oraz przyjęcia zmiany Statutu Związku.

- Czy są uwagi do projektu uchwały?
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Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia do komunikacyjnego 
Związku Komunalnego GOP w Katowicach Gminy Pyskowice i Piekary Śląskie oraz przyjęcia 
zmiany Statutu Związku?

GŁOSOWANIE 

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/382/2008 w sprawie  przyjęcia do 
komunikacyjnego  Związku  Komunalnego  GOP  w  Katowicach  Gminy  Pyskowice  i  Piekary 
Śląskie oraz przyjęcia zmiany Statutu Związku została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przyjęcia zasad korzystania z obiektów użyteczności  publicznej 
administrowanych  przez  jednostki  organizacyjne  Gminy  Czeladź  i  określenia  sposobu 
ustalania  cen  i  opłat  za  korzystanie  z  urządzeń  użyteczności  publicznej  oraz  terenów 
będących w administrowaniu jednostek organizacyjnych Gminy Czeladź.

Anna Ślagórska                                          -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Omawia  projekt  uchwały  wraz  z  autopoprawką.  Autopoprawka  dotyczy  również  tytułu  
uchwały, który otrzymuje brzmienie: projekt uchwały w sprawie przyjęcia zasad udostępniania  
obiektów  i  urządzeń  użyteczności  publicznej  oraz  terenów  będących  w  administrowaniu  
jednostek organizacyjnych Gminy Czeladź.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są uwagi do projektu uchwały? 

W dyskusji udział wzięli:

1. Dominik Penar - radny
2. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  podjęciem uchwały  w sprawie  w sprawie  przyjęcia  zasad 
udostępniania  obiektów  i  urządzeń  użyteczności  publicznej  oraz  terenów  będących  w 

21



administrowaniu jednostek organizacyjnych Gminy Czeladź wraz z utopoprawką?

GŁOSOWANIE 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XXXI/383/2008 w sprawie w sprawie 
przyjęcia  zasad  udostępniania  obiektów  i  urządzeń  użyteczności  publicznej  oraz  terenów 
będących w administrowaniu jednostek organizacyjnych Gminy Czeladź została przez Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  sprzedaży przez Gminę Czeladź część działki 94/21 k. m. 19 o 
pow. 35 m2  położonej  w pobliżu ul. Staszica w Czeladzi.

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE 

  20  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XXXI/384/2008 w sprawie sprzedaży 
przez Gminę Czeladź część działki 94/21 k. m. 19 o pow. 35 m2  położonej  w pobliżu ul. Staszica 
w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  sprzedaży  przez  Gminę  Czeladź  działek  139/3,  140/3,  142/5, 
142/12 k. m. 12 o łącznej powierzchni 1063 m2   położonych przy ul. Kombatantów w Czeladzi.

- Projekt uchwały zawiera propozycję nie wyrażenia zgody na sprzedaż.
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- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE  

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XXXI/385/2008 w sprawie sprzedaży 
przez Gminę Czeladź działek 139/3, 140/3, 142/5, 142/12 k. m. 12 o łącznej powierzchni 1063 m2  

położonych przy ul. Kombatantów w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Radny Andrzej Mentel zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały  
w sprawie Określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości gruntowych oraz  
ich wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż 3 lata położonych w Czeladzi, w granicach 
obszaru ograniczonego ulicami: ul. Grodziecka nr 1-11, ul. Pieńkowskiego nr 1-43, ul. Związku 
Orła Białego nr 2, ul. Bytomska nr 10-26,  i 5, ul. Kościelna nr 1, ul. Walna nr 4-10, ul. Katowicka  
nr 7, ul. Ciasna nr 2-4-8 i 1-3, ul. Staszica nr 2-4, ul. Będzińska 2.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za przyjęciem wniosku radnego Andrzeja Mentla dotyczącego zmiany 
porządku obrad, polegającego na skreśleniu punktu 8.14?

GŁOSOWANIE  

  16  głosów za
   2  głosy przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. działek nr : 11, 12, 13, 14 k. m. 
60 i dz. nr 6, 7, 8, 9 k. m. 61 o pow. Łącznej 6461 m2  przy trasie szybkiego ruchu DK- 86 w 
Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały. 
- Czy są uwagi do projektu uchwały?
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Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/386/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. działek nr : 11, 12, 13, 14 k. m. 60 i dz. nr 6, 7, 8, 9 k. m. 61 o pow.  
Łącznej 6461 m2 przy trasie szybkiego ruchu DK- 86 w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 248 k. m. 30 o 
pow. 14 m2  przy ul. Katowickiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały. 
- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE

  20  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/387/2008  w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot.  części  działki  nr  248  k.  m.  30  o  pow.  14  m2  przy  ul.  Katowickiej  w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. działek nr 273/3 i nr 273/4 k. 
m. 13 o pow. 296 m2  przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez W. Konderaka/

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/388/2008  w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. działek nr 273/3 i nr 273/4 k. m. 13 o pow. 296 m2 przy ul. Ogrodowej w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 147/12 k. m. 
13 o pow. 324 m2 przy ul. Kombatantów w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: W. Konderaka/

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXII/389/2008  w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 147/12 k. m. 13 o pow. 324 m2 przy ul. Kombatantów w 
Czeladzi  została przez Radę podjęta.

25



Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. działek nr 192/5 i nr 192/9 k. 
m. 13 o pow. 375 m2 przy ul. Kombatantów w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: W. Konderaka/

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/390/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. działek nr 192/5 i nr 192/9 k. m. 13 o pow. 375 m2 przy ul. Kombatantów w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 125/2 k. m. 55 o 
pow. 237 m2 przy ul. Norwida w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: W. Konderaka/ 

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/391/2008  w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot.  działki nr 125/2 k.  m. 55 o pow. 237 m2  przy ul.  Norwida w Czeladzi 
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 115 k. m. 56 o pow. 
450 m2 przy ul. Dalekiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: W. Konderaka/

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/392/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. działki nr 115 k. m. 56 o pow. 450 m2 przy ul. Dalekiej w Czeladzi została 
przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 
o  pow. 150m2  przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: W. Konderaka/

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/393/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot.  części działki  nr 54/1 k.  m. 13 o  pow. 150m2  przy ul.  Ogrodowej w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 272/4 k. m. 13 o 
pow. 225 m2 przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: W. Konderaka/

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/394/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. działki nr 272/4 k. m. 13 o pow. 225 m2  przy ul. Ogrodowej w Czeladzi  
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. gruntów rolnych położonych w 
Czeladzi na tzw. „Zarzeczu”, k. m. 33 o pow. łącznej 12,5238 ha.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: W. Konderaka/

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXII/395/2008  w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. gruntów rolnych położonych w Czeladzi na tzw. „Zarzeczu”, k. m. 33 o  
pow. łącznej 12,5238 ha została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 
o pow. 278m2  przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: W. Konderaka/

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/396/2008 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy dot.  części działki  nr 54/1 k.  m. 13 o pow. 278m2   przy ul.  Ogrodowej w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 26 k. m. 31 o 
pow. 30 m2 przy ul. Legionów w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: W. Konderaka/ 

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/397/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 26 k. m. 31 o pow. 30 m2 przy ul. Legionów w Czeladzi  
została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 1/1 k. m. 11 o 
pow. 10 m2 przy ul. Będzińskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: W. Konderaka/ 

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/398/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 1/1 k. m. 11 o pow. 10 m2 przy ul. Będzińskiej w Czeladzi  
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie oddania w użytkowanie wieczyste  działki gruntu nr 64/43 k. m. 12 
o pow. 394 m2 położonej przy ul. Waryńskiego w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: W. Konderaka/ 

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XXXI/399/2008 w sprawie  oddania w 
użytkowanie  wieczyste   działki  gruntu  nr  64/43  k.  m.  12  o  pow.  394  m2  położonej  przy  ul.  
Waryńskiego w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  rozwiązania  prawa  użytkowania  wieczystego  niezabudowanej 
działki gruntu nr 265/17 k. m. 32 o pow. 28904 m2 położonej na os. Piłsudskiego w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: W. Konderaka, nie głosowali: Z. Bazańskia, S. Święch/

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXII/400/2008 w sprawie rozwiązania 
prawa użytkowania wieczystego niezabudowanej działki gruntu nr 265/17 k. m. 32 o pow. 28904 
m2 położonej na os. Piłsudskiego w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Zakładu Inżynierii Komunalnej 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

W dyskusji udział wzięli następujący radni:

1. Ireneusz Gawroński

Odpowiedzi udzielił  Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały wraz z autopoprawką?

31



GŁOSOWANIE /bez: W. Konderaka/

  15  głosów za
   2  głosy przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/401/2008 w sprawie podwyższenia 
kapitału zakładowego Zakładu Inżynierii Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 
w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/532/2004 Rady Miejskiej w Czeladzi z 
dnia 13 października 2004r. w sprawie: ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w 
pierwszej  kategorii  zaszeregowania  oraz  wartości  punktu  do  tabel  wynagrodzeń  dla 
pracowników zatrudnionych w Zakładzie Budynków Komunalnych w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Przewodnicząca  Komisji  Finansowo  –  Budżetowej  poinformowała,  że  Komisja  popiera  projekt  
uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: W. Konderaka/

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXXI/402/2008  w  sprawie zmiany 
uchwały  Nr  XXXVIII/532/2004  Rady  Miejskiej  w  Czeladzi  z  dnia  13  października  2004r.  w 
sprawie:  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  pierwszej  kategorii  
zaszeregowania oraz wartości punktu do tabel wynagrodzeń dla pracowników zatrudnionych w 
Zakładzie Budynków Komunalnych w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie uzgodnienia  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  i  wartości 

32



punktu do tabeli wynagrodzeń dla pracowników gminnych jednostek organizacyjnych.
- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Przewodnicząca  Komisji  Finansowo  –  Budżetowej  poinformowała,  że  Komisja  popiera  projekt  
uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: W. Konderaka, M. Kity/

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/403/2008 w sprawie uzgodnienia 
ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  i  wartości  punktu  do  tabeli  wynagrodzeń  dla 
pracowników gminnych jednostek organizacyjnych została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zasad korzystania ze stołówek szkolnych oraz wysokości opłat za 
posiłki przygotowywane w tych stołówkach. 

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej poinformowała, że Komisja popiera projekt  
uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, W. Konderaka/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXXI/404/2008  w  sprawie zasad 
korzystania ze stołówek szkolnych oraz wysokości opłat za posiłki przygotowywane w tych 
stołówkach została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie przedłużenia  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2008.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Przewodnicząca  Komisji  Finansowo  –  Budżetowej  poinformowała,  że  Komisja  popiera  projekt  
uchwały, przy jednym głosie wstrzymującym się.

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, W. Konderaka, I. Gawrońskiego/ 

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/405/2008  w sprawie uchwalenia 
Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  na  rok  2008  
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie Udzielenia  dotacji  celowej  na zadania  bieżące realizowane na 
podstawie  porozumień  między  jednostkami  samorządu  terytorialnego.  Dotacja  dla  miasta 
Katowice.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej poinformowała, że Komisja popiera projekt  
uchwały.

Uwag nie zgłoszono.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, W. Konderaka, I. Gawońskiego/ 

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XXXI/406/2008 w sprawie udzielenia 
dotacji celowej na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień między jednostkami 
samorządu terytorialnego  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie udzielenia  dotacji  celowej  na  zadania  bieżące  realizowane na 
podstawie  porozumień  między  jednostkami  samorządu  terytorialnego.  Dotacja  dla  miasta 
Mysłowice.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej poinformowała, że Komisja popiera projekt  
uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, W. Konderaka, I. Gawrońskiego/ 

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XXXI/407/2008 w sprawie udzielenia 
dotacji celowej na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień między jednostkami 
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samorządu terytorialnego została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie udzielenia  dotacji  celowej  na  zadania  bieżące  realizowane na 
podstawie  porozumień  między  jednostkami  samorządu  terytorialnego.  Dotacja  dla  miasta 
Katowice.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej poinformowała, że Komisja popiera projekt  
uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, W. Konderaka, I. Gawrońskiego/ 

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/408/2008 w sprawie  udzielenia 
dotacji celowej na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień między jednostkami 
samorządu terytorialnego została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie Udzielenia  dotacji  celowej  na zadania  bieżące realizowane na 
podstawie  porozumień  między  jednostkami  samorządu  terytorialnego.  Dotacja  dla  miasta 
Sosnowiec.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej poinformowała, że Komisja popiera projekt  
uchwały.

Uwag nie zgłoszono.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, W. Konderaka, I. Gawrońskiego/ 

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XXXI/409/2008 w sprawie udzielenia 
dotacji celowej na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień między jednostkami 
samorządu terytorialnego została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proponuję przesunięcie projektu uchwały w sprawie  przyjęcia ramowego planu pracy Rady 
Miejskiej w Czeladzi na 2008 rok na ostatnią pozycję punktu 8.

- Kto z Państwa radnych jest za taką zmianą porządku obrad?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, W. Konderaka/ 

  16  głosów za
   1  głos przeciw
   2  głosy wstrzymujące  się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 12 w Czeladzi.

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

W dyskusji udział wzięli następujący radni:

1.    Dominik Penar - Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu
2.    Ireneusz Gawroński - radny
3.   Władysław Oczkowicz - radny
4.   Andrzej Świątek - radny
5.   Grażyna Strączek - radna
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Odpowiedzi udzieliła Anna Slagórska – Z-ca Burmistrza Miasta.

Radny  Andrzej  Świątek  zgłosił  wniosek  o  głosowanie  imienne  projektu  uchwały  w 
sprawie zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 12 w Czeladzi.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem zgłoszonym przez radnego Andrzeja Swiątka?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, W. Konderaka/ 

   4  głosy za
  10  głosów przeciw
   -  głosów wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie został przez Radę przyjęty.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  podjęciem  tej  uchwały w  sprawie  zamiaru  likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 12 w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, W. Konderaka/ 

  12  głosów za
   3  głosy przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXXI/410/2008  w  sprawie  zamiaru 
likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 12 w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady 
Miejskiej w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?
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Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, W. Konderaka/ 

  16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/411/2008 w sprawie powołania 
i ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi została przez Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych doraźnych Komisji Rady 
Miejskiej w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, w. Konderaka, I. Gawrońskiego/ 

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXI/412/2008 w sprawie  powołania i  
ustalenia  składów osobowych doraźnych Komisji  Rady Miejskiej  w Czeladzi  została  przez 
Radę podjęta.
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Radny Władysław Oczkowicz zgłosił wniosek o odłożenie przyjęcia projektu uchwały w 
sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Czeladzi na 2008 rok na następną 
sesję.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  wnioskiem  zgłoszonym  przez  radnego  Władysława 
Oczkowicza?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, W. Konderaka/ 

  12  głosów  za
   2  głosy przeciw
   3  głosy wstrzymujące  się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  wniosek  został  przez  Radę  przyjęty,  porządek 
obrad został zmieniony.

Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do 9  punktu porządku obrad – sprawy bieżące.

Ustalono termin kolejnego posiedzenia Rady Miejskiej na 14 lutego 2008 r.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

 - Odczytuje  pismo Czeladzkiego Stowarzyszenia  „Rozwój  Miasta” z dn.  18 stycznia  2008 r.  w 
sprawie projektu uchwały o przystąpieniu Miasta Czeladź do GZM.

Danuta Walczak                            -               radna  

- Odczytuje  treść projektu listu otwartego Rady Miejskiej  w Czeladzi  do Rady Powiatu 
Będzińskiego w sprawie Zespołu Szkół Nr 1 i Zespołu Szkół Nr 2 w Czeladzi.

Dyskusja  na  temat  listu  otwartego  Rady  Miejskiej  w  Czeladzi  do  Rady  Powiatu  
Będzińskiego w sprawie Zespołu Szkół Nr 1 i Zespołu Szkół Nr 2 w Czeladzi.
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W dyskusji udział wzięli:

1.   Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
2. Danuta Walczak - radna
3. Teresa Kosmala - radna
4. Dominik Penar - Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu
5. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej
6. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej
7. Zofia Bazańska - radna
8. Grażyna Strączek - radna
9. Ireneusz Gawroński - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za przyjęciem ww.  treści  listu otwartego Rady Miejskiej w Czeladzi  do 
Rady Powiatu Będzińskiego w sprawie Zespołu Szkół Nr 1 i Zespołu Szkół Nr 2 w Czeladzi.

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, W. Konderaka/ 

  18  głosów za
   2  głosy przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Rada Miejska przyjęta list otwarty do Rady Powiatu Będzińskiego w sprawie Zespołu  
Szkół Nr 1 i Zespołu Szkół Nr 2 w Czeladzi o treści: 

„Radni Rady Miejskiej w Czeladzi protestują i wyrażają oburzenie przeciwko polityce  
edukacyjnej Powiatu Będzińskiego wobec Zespołu Szkół Nr 1 i Zespołu Szkół Nr 2 w Czeladzi.

Z dużym niepokojem obserwujemy zmienne koncepcje działalności powiatu w sprawie 
istniejącej sieci szkół ponadgimnazjalnych w Czeladzi. 

Zarządzanie  oświatą  wymaga  przemyślanych  decyzji,  przygotowania  programu 
edukacyjnego,  wytyczenia  kierunków  działania  w  zakresie  kształcenia  w  szkołach 
ponadgimnazjalnych,  uwzględniając  ich  istnienie  w  przyszłości  i  możliwości  kształcenia 
młodzieży na potrzeby rynku pracy, a nie tylko na doraźny czynnik ekonomiczny. 

Przedstawione  przez  Państwa  rozliczenia  ekonomiczne  utrzymania  obu   szkół 
generujących straty są nie proporcjonalne do ilości uczniów w tych szkołach. Są wyliczone 
tendencyjnie i nierzetelnie.

Wierzymy, że nasza wspólna troska o rozwój intelektualny młodzieży i ich przyszłość 
wyrażać się będzie w utrzymaniu wszystkich szkół ponadgimnazjalnych w naszym mieście i  
zachowaniu ich tradycji i ciągłości kształcenia.

Podpierając się wcześniejszą decyzją Burmistrza Miasta, podtrzymujemy wolę przejęcia 
Zespołu Szkół Nr 1 i Zespołu Szkół Nr 2 w Czeladzi wyrażoną Uchwałą Nr XII/192/2007 Rady  
Miejskiej w Czeladzi z dnia 13 sierpnia 2007 r. w sprawie zamiaru przejęcia i prowadzenia szkół 
ponadgimnazjalnych w Czeladzi.

Miasto  o  750-letniej  tradycji  i  ponad  400-letnim  istnieniem  szkolnictwa  nie  może 
pozwolić na likwidację szkoły o kierunkach technicznych o ponad 50-letniej historii i włączenie 
jej   do  Zespołu  Szkół  Nr  1,  gdzie  nie  ma  możliwości  prowadzenia  warsztatów,  ani  zajęć 
praktycznych. 

Żądamy,  w imieniu  własnym i  naszych mieszkańców, zaniechania wszelkich działań 
zmierzających w kierunku likwidacji Zespołu Szkół Nr 2”. 
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Ad. 10    – porządku obrad Sesji  

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam XXXI sesję  Rady Miejskiej w Czeladzi.

P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI

          Sławomir Święch

Protokołowała:

Elżbieta Augustyniak
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